Great Adventure- Follow Me
聖經大探索 - 跟隨我

Session Two: “Come and See”: Becoming Disciples
第二課「來看看」：成為門徒
1. In this session, we saw how we, like Peter, Andrew, and John, are called to follow Jesus as disciples. How is being a disciple different from being a student?

在這課中，我們看到我們如同伯多祿，安德肋和若望一樣被召叫跟隨耶穌作為一個門徒。這與學生的身份有什麼不同？

2. Humility is a foundational quality of a disciple. Read John 1:14. How does Jesus himself model humility?

謙卑是門徒的基本素質。閱讀若望福音1:14。耶穌如何樹立謙卑的榜樣呢？
3. What are some of the ways John the Baptist exemplifies humility? Read John 1:19-37. 

洗者若翰透過那些方式展示了謙卑？閱讀若望福音1：19-37。

4. What are some ways we can imitate John the Baptist’s humility more in our own lives?

我們透過什麼方式，在自己的生活中更能仿效洗者若翰的謙卑？

5. In this session, we also saw how humility is crucial for our relationship with God. Jesus himself says, “Apart from me you can do nothing” (John 15:5). On a scale of 1 to 10, how much do you live your daily life recognizing your dependence on God? What are some things other than God that you might be tempted to put your trust in for your security and happiness in life? What can you do to put more of your trust in God?

在這課中，我們也看到謙卑對我們與天主的關係至關重要。耶穌自己說：「因為離了我，你們什麼也不能作。」（若望福音15：5）。在1到10的範圍內，你認識到在日常生活中你對天主的依賴性有多少？除了天主以外，在你生活中，有什麼東西可以讓你相信安全和快樂？你能做些什麼來增加對天主的信任？

6. We saw that when Jesus invited Andrew and the Beloved Disciple to “come and see” (John 1:39), he was inviting them to share his life and abide with him as disciples. How can we share life with Jesus as disciples today?
我們看到，當耶穌邀請安德肋和祂摯愛的門徒「你們來看看」（若望福音 1:39）時，祂邀請他們分享祂的生命，並與他結合成為門徒。我們今天如何能夠與耶穌分享門徒的生活？

7. During the wedding at Cana, Mary told the servants to be obedient to Jesus’ command, saying, “Do whatever he tells you” (John 2:5). Read John 2:7-8. How well do the servants carry out Jesus’ instructions?

在加納婚宴期間，瑪利亞告訴僕人們要聽從耶穌的命令，說：「他無論吩咐你們什麼，你們就作什麼。」（若望福音2：5）。閱讀若望福音2：7-8。僕人們如何妥善地執行耶穌的指示？

